
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 18. 12. 2023 
 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, doc. Jurij Likin, 
doc. PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., Ing. Jana Vondráčková 
 
Omluveni: prof. MgA. Jindřich Petráš 
 
Hosté: MgA. Daniela Peclová 
 

 
1. Informace prof. Willi: 

- Děkanka přivítala členy kolegia. 
- Výročí JAMU (Mikulicová) – doplnit chybějící údaje za HF (například MSLJ). 
- Děkanka vytvoří v rámci kontroly NAÚ dva nové dokumenty: Organizační struktura 

a Personální vývoj – do části popisu kompetencí a do části popisu funkce a složení Provozní 
porady je vyžadována spolupráce tajemnice a proděkanů. 

- Hodnocení umělecké činnosti – Vánoční koncert (dramaturgie, provedení, spolupráce 
s režisérkou a light designerem z DF na výborné úrovni), vystoupení JAO na festivalu 
Moravský podzim získal velký ohlas stejně jako inscenace komorní opery. Tři koncerty 
z projektu Nový svět v rámci festivalu Moravský podzim byly dobře navštěvované – 
Filharmonie Brno vyjádřila na své radě poděkování Hudební fakultě. 

- Navázání vztahů s vídeňskou hudební univerzitou MdW. MdW vytvořila novou profesuru 
pro orchestrální výchovu dle modelu elitních amerických univerzit. Profesorem je nově 
Fedor Rudin. Děkanka s ním navázala kontakt, se záměrem přizvat ho k projektu tvoření 
nových digitálních formátů výuky skrze MVTP (DISK).  

- MdW pozvala děkanku jako čestnou zahraniční členku do komise na další výběrové řízení 
v oboru sborové dirigování. 

- Poděkovala a ocenila proděkany a tajemnici za celoroční práci pro fakultu.  
- KD schválilo mimořádná stipendia studentů: Š. Neprašová (zpěv) – zápisné na mezinárodní 

pěveckou soutěž A. Dvořáka a J. Hladil (lesní roh) - zápisné na Mezinárodní soutěž Pražské 
jaro. 
 

2. Informace doc. Goliášové: 
- Mikrocertifikáty – proděkanka se online zúčastnila konference pořádané UK, dále bude 

projednáno se studijní prorektorkou dr. Valovou.  
- Kontrola NAÚ – všichni garanti dodají požadované aktualizace personálních listů, VK 

ve spolupráci s garanty SP do 8. 1. 2024 dodají komentář k personálnímu zajištění ZT a PZ 
předmětů (schůzka v novém roce). 

- VK zpracují strategii pro přijímací řízení bakalářů, aby bylo patrné, o jakých počtech 
přijatých studentů se budeme bavit na přijímací komisi (přesná podoba bude dohodnuta 
na schůzce v novém roce).  
 

3. Informace doc. Lyka: 
- Na web HF byl zavěšen metodický pokyn pro formální úpravu podkladů odevzdávaných 

v rámci návrhu na zahájení habilitačního a jmenovacího řízení na HF JAMU. 
 

4. Informace doc. Likina: 
- Participace v mezinárodních sítích je strategickým cílem fakulty. Projekt Winds of Central 

Europe mezinárodní sítě CEEPUS nabízí KDN řadu společných akcí jako soutěže, 
přehlídky, masterclassy, koncerty. Momentálně probíhá registrace do projektu.  KD 
projednalo možnosti podpory participace HF v projektu. 



 

 

 

 
5. Informace Ing. Vondráčkové: 

- Představila nový reklamní předmět JAMU. 
- Informovala o odmítavém stanovisku VOS JAMU (doc. Drápelová) k návrhu rektora. 

Od 1. 1. 2024 fungování v režimu „3x3“. 
- Jamu Talks nebude pokračovat v dosavadním formátu. 
- Dotace 4,5 mil. na rok 2024 (náhrada za zrušené CRP) bude rozdělena na třetiny, tj. 1500 

tis. pro HF. 
- V souvislosti s rekonstrukcí Astorky se bude nakladatelství v průběhu března 2024 

přesouvat do spodní zasedací místnosti na rektorátu. Požadavek na dodání titulů za rok 
2023. Dále byla projednávána prosba kvestorky na případné umístění pracovníků knihovny 
v téže záležitosti. 

- Green deal – diskuse KD. 
- Od ledna 2024 bude vedoucí skupiny pro rovné příležitosti kvestorka. 
- KD v souladu s metodikou realizace PPSŘ 2023 schvaluje finanční přesuny mezi vybranými 

indikátory v rámci strategického cíle internacionalizace HF JAMU. 
- KD schválilo obsazení stážového místa pro AVS HF JAMU (Matouš Jan Novotný) a zpětné 

proplacení od října 2023. 
 

6. Informace MgA. Peclové: 
- Schůzka se zástupci DF ohledně možné implementace programu Canva pro vytváření 

grafických podkladů podléhajících jednotnému vizuálnímu stylu pro lepší kontrolu a rychlost 
zpracování. Implementace programu do budoucna na součástech JAMU, pilotní režim 
v řešení. Bude řešeno na úrovni JAMU s pror. Indrákem. Smluvní výzkum – roční kontrakt 
s Diskem. Chybí směrnice ke smluvnímu výzkumu. 

- Smluvní výzkum – vytvoření vzoru smlouvy ke smluvnímu výzkumu s firmou DISK. Potřeba 
kontrola právním odd. JAMU. Návrh pro prod. Lyka na vytvoření směrnice pro smluvní 
výzkum na úrovni JAMU. 

- V rámci Festival Academy v New Yorku bude zastupovat HF JAMU, aktivní účast jako 
panelista na konferenci Classical:NEXT v Berlíne, květen 2024. 

-  
Příští řádné KD proběhne v pondělí 15. 1. 2024 v 9:30. 

 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


